



Tuesday 6 March 2018

Dear Year 11 Students and Parents

Although such times may seem stressful, approaching an examination session is also extremely stimulating as it is the culmination of months, years of hard work. The upcoming IGCSE session running from April to June 2018 is the opportunity for you, our dear Year 11 students, to shine and demonstrate all that you have learned, it be knowledge, understanding or skills.

To help you prepare, we gave you the first draft of the *schedule of the 2018 IGCSE session*, which starts for us on Friday 4 May with Mathematics and ends on Friday 25 May with English Literature. You have been given the *IGCSE Countdown* to ensure you tick off all the tasks that need completing as the weeks go by. Time flies and you must make sure that time is used wisely! You have also been given a copy of your *Statement of Entry* to ensure all the information entered on the Cambridge website is accurate. Thank you for returning it signed to confirm. Soon, you will be given your *official exam notification*, inviting you to your selected IGCSE examinations in May.

Week beginning 25 March will be your Mock Practice Week, during which you will sit IGCSE past papers in your lessons and get feedback from your teachers. As such, the last week of the term is paramount to your final success. Needless to say, a 100% attendance for the whole school day every day is expected.

Week beginning 8 April is your Mock Exam Week. The Mock Practice week mentioned above is meant to consolidate your preparation for the Mock Exam week. Please remember to use your Spring Break wisely! Please see below the schedule for the Mock Exam Week. That week, you will come to school in full uniform to attend your scheduled examinations only and will be allowed to leave in between examinations. A room will be made available to those of you wishing to remain on site. This is to teach you to stick to a schedule independently, as if you were facing the IGCSEs in May. As such, you will be registered for each of the examinations you are meant to sit, but you will not be kept under supervision outside of your examinations. Again, remember to make a productive use of your free time. You must report to the examination room **(G18) 10 minutes** before the start time of each assessment.

MOCK EXAM WEEK - WEEK BEGINNING SUNDAY 8 APRIL 2018									
Start time of assessment	Sunday 8 April	Start time of assessment	Monday 9 April	Start time of assessment	Tuesday 10 April	Start time of assessment	Wednesday 11 April	Start time of assessment	Thursday 12 April
07:20	ENG1 RDG 150 ENG2 R&W 150	07:20	ENG1 DW&C 150 AR1 RDG 150	07:20	Sci Comb. P3 93.75 Sci Coord. P3 or P4 150 Bio P3 or P4 93.75	07:20	MAT P3 or P4 187.5	07:20	FRENCH R&W 150 AR1 W 150
10:20	MAT P1 or P2 112.5	10:20	ENG2 L 62.5 FRENCH L 56.25	10:20	GLOB P. 93.75	11:10	Sci Comb. ATP 75 Sci Coord. ATP 75 Bio P6 75	10:20	ENG LIT D 112.5
12:40	Sci Comb. P1 56.25 Sci Coord. P1 or P2 56.25 Bio P1 or P2 56.25	11:40	ENG LIT P&P 112.5	12:20	CHEM P3 or P4 93.75	12:45	PHYS P3 or P4 93.75	12:40	PHYS P6 75
14:00	CHEM P1 or P2 56.25	14:00	PHYS P1 or P2 56.25			13:45	CHEM P6 75		

Your mock exam grades will be reported to the examination board (Cambridge) as your forecast grades. If you do not turn up to an examination, you will therefore fail that subject and 'U', as the failing grade, will be reported to Cambridge. You will receive your Mock Exam Week report on Thursday 19 April.

For further information, please contact Form Tutors or me through the school reception. As we say, success starts with attendance and luck is not needed if hard work occurred. All our very best wishes for your Mock Practice Week and Mock Exam Week.

Yours faithfully

Ms Gonzalès
Head of Secondary



الثلاثاء 6 مارس 2018

أعزائي أولياء طلاب الصف الحادي عشر

اختبارات أي جي سي أس إي للصف الحادي عشر ستكون في شهر إبريل حتى يوليو القادم، وهي فرصة لطلاب الصف الحادي عشر للاجتهد وتقديم الأفضل التألق وإظهار كل ما تعلمتموه، من معرفة وفهم أو المهارات.

لمساعدتكم ودعمكم لتجهيز أنفسكم نقدم لكم جدول الاختبارات الأولي لاختبارات أي جي سي أس إي، اختبار الرياضيات الذي سيبدأ يوم الجمعة 4 مايو ومادة اللغة الانجليزية يوم الجمعة 25 مايو. تم اعلامكم من قبل بأن اختبارات أي جي سي أس إي اقتربت وطلب منكم وضع علامات على المواضيع التي يجب عليكم الاستعداد لها واكمالها. الوقت يمر بسرعة ويجب عليكم استفادة من الوقت بحكمة. تم أيضا اعطاؤكم نسخة من بياناتك الخاصة بك لدخول موقع كامبردج، شكرا لكم على إعادته. قريبا، في شهر مايو سيتم منحكم إخطار الامتحان الرسمي الخاص بكم ومواعيد الاختبارات للمواد المختارة من قبلكم.

النحضير للاختبارات التجريبية ستكون في 25 مارس وستكون عبارة عن الاختبارات السابقة من أي جي سي أس إي، حضورك الأسبوع القادم للمدرسة سيكون له الأهمية لنجاحك في هذه الاختبارات لأنها فترة مراجعات. فعليكم الحضور كل يوم بنسبة 100%.

8 إبريل سيكون بداية للاختبارات التجريبية، الرجاء من الجميع أخذ الإجازة القادمة لتجهيز نفسك لهذه الاختبارات، الرجاء الاطلاع على الجدول المرفق في الأسفل لموعد الاختبارات التجريبية

يجب عليكم الحضور للمدرسة بالزي المدرسي والحضور للمدرسة حسب الجدول المرفق لكم. وسيسمح لكم المغادرة بين الاختبارات سيتم توفير غرفة لمن يرغب في البقاء. يجب الالتزام بالجدول زمني للاختبارات، كما لو كنت تواجه اختبارات أي جي سي أس إي الحقيقية في مايو. سيتم تسجيل حضورك لكل اختبار وستكون تحت اشراف المدرسين وقت الاختبارات، ولكن لن تكون تحت اشرافنا إذا لم يكن لديك اختبار. مرة أخرى عليكم الاستفادة من الوقت والحضور لغرفة الاختبار (جي 18) قبل الموعد ب 10 دقائق.

وقت بداية الاختبار	الأحد 8 إبريل	وقت بداية الاختبار	الاثنين 9 إبريل	وقت بداية الاختبار	الثلاثاء 10 إبريل	وقت بداية الاختبار	الأربعاء 11 إبريل	وقت بداية الاختبار	الخميس 12 إبريل
7:20	اللغة الإنجليزية 1 قراءة 150 اللغة الإنجليزية 2 قراءة وكتابة 150	7:20	لغة إنجليزية 1 DW& C 150 لغة عربية 1	7:20	علوم كويب الحصة 3 93.75 علوم كوورد الحصة 3 أو 4 150 أحياء الحصة 3 أو 4 93.75	7:20	رياضيات الحصة 3 أو 4 187.5	7:20	فرنسي كتابة وقراءة 150 لغة عربية 1 كتابة 150
10:20	رياضيات الحصة الأول أو الحصة الثانية 112.5	10:20	لغة إنجليزية 2 لـ 62.5 لغة فرنسية 56.5	10:20	الحصة 93.75 GLOP	11:10	علوم كويب ATP 75 علوم كوورد 75ATP أحياء الحصة 6 75	10:20	لغة إنجليزية LNLITD 112.5
12:40	علوم كويب الحصة الأولى 56.25 علوم كوورد الحصة الأولى أو الثانية 56.25 الأحياء الحصة الأول أو الثانية 56.25	11:40	لغة إنجليزية 112.5	12:20	كيمياء الحصة 3 أو 4 93.75	12:45	الحصة 3 أو 4 PHYS 93.75	12:40	الحصة 6 PHYS 75
14:00	الكيمياء الحصة الأولى أو الثانية 56.25	14:00	الحصة الأولى أو الثانية PHYS 56.25		13:45	كيمياء الحصة 6 75			

سيتم ابلاغكم عن درجات الطلاب لاختبارات كامبردج والدرجات المتوقعة الخاصة لكل طالب. عند عدم الحضور للاختبارات ستفشل في الاختبار وتحصل على (يو)

لمزيد من المعلومات، يرجى الاتصال بالمعلم أو بي من خلال الاستقبال في المدرسة. النجاح يبدأ بالالتزام بالحضور، نتمنى لجميع طلابنا النجاح.

المخالصة لكم

السيدة /غونزاليس
مديرة المرحلة الثانوية